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Actieve informatievoorziening 

 

Aan : de gemeenteraad 

Kopie aan : n.v.t.  

Portefeuillehouder : P.J.M. van Domburg 

Datum vergadering BenW : 22 april 2025 

Kenmerk : Z132832/INT25-61597 

Onderwerp : Stand van zaken moties tot en met maart 2025 

 

In de agendacommissie is afgesproken dat het college een aantal keer per jaar de raad 

informeert over de stand van zaken van de openstaande moties via een actieve 

informatievoorziening. Hieronder de planning voor 2025  

   

Stand van zaken tot 

en met:  

   

College  Bespreekmogelijkheid in 

agendacommissie  

Beoogde   

Politieke avond  

Maart 2025 22 april 2025  17 april 2025  8 mei 2025  

Juli 2025 2 september 2025 4 september 2025  11 september 2025  

November 2025  9 december 2025  11 december 2025   Januari 2026  

 

Tijdens de politieke avond van 12 september is de laatste stand van zaken besproken. Door 

omstandigheden is het niet gelukt om de ronde in december in te vullen. In de tussentijd zijn 

er 4 nieuwe moties aangenomen:  

• Sturen op bestuurlijke boetes  

• Extra budgetruimte: Gebiedsvisie Sport en Leefbaarheid voor een Vitaal Bronckhorst.  

• Vernieuwing brug(gen) in relatie tot rondje ‘Het Knopenlaantje’ in Vorden.  

• Parkeren stadje Bronckhorst  

 

En zijn er 9  

moties afgehandeld.  

• Woningbouwambitie Bronckhorst tot 2030 – Onderzoek doorstroming.  

• Uitgangspunten Duurzaamheid-Sociaal Buurtfonds Duurzaamheid  

• Toegankelijkheid van de raad  

• Welstandsvrij Bouwen in 2024  

• Capaciteit/Financiële ontwikkelingen in- externe organisatie  

• Geen leges voor kleine evenementen 

• Sturen op bestuurlijke boetes  
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• Extra budgetruimte: Gebiedsvisie Sport en Leefbaarheid voor een Vitaal Bronckhorst.  

• Parkeren stadje Bronckhorst.  

 

In de bijlage vindt u de actuele lijst moties. Deze is bijgewerkt tot en met maart 2025.   

 

 

 



AFHANDELING MOTIES GEMEENTERAAD BRONCKHORST tot en met maart 2025  
   

   Motie  Raad  Indieners  De gemeenteraad spreekt uit 
dat  

Stand van zaken  Status 
Afhandeling  

Behandelaar  

1.  Woningbouwambitie 
Bronckhorst tot 2030 – 
onderzoek 
doorstroming  

27 januari 
2022  

GroenLinks, 
D66  

Draagt het college op:  
  
  

1. Een plan van 
aanpak op te stellen 
met welke 
maatregelen in onze 
gemeente de 
doorstroom (met het 
oog op de gewenste 
‘verhuistreinen’) 
maximaal bevorderen  
  
  
2. De resultaten 
van dit onderzoek – 
vertaald naar 
voorgestelde 
maatregelen – uiterlijk 
in Q4 van 2023 voor 
te leggen aan de 
gemeenteraad.  

April 2022:   
In het kernteam Wonen wordt 
besproken hoe we gaan komen 
tot een Plan van Aanpak voor de 
maatregelen die de 
doorstroming kunnen 
verbeteren. Daarbij wordt 
bekeken welke beleidsdomeinen 
daarvoor benodigd zijn en of we 
dit intern kunnen of extern 
moeten oppakken.  
   
Augustus 2022:   
Zie toelichting april 2022. Dit is 
ook een onderwerp dat in 
regionaal verband en in de 
prestatieafspraken met de 
woningcorporaties aandacht 
heeft. Nadere uitwerking volgt.  
   
November 2022: Dit krijgt in 
2023 vervolg, waarbij we zowel 
kijken naar de koopmarkt als 
(sociale) huurmarkt.  
   
Maart 2023: De huidige criteria 
(doelgroepen/prijscategorieën) 
voor de beoordeling van 
woningbouwplannen leiden ook 
al tot doorstroming. De 
vastgestelde regionale 
woonagenda/woondeal 
versterken dit verder vanwege 
de 2/3 betaalbaarheidseis van 
woningbouwplannen. Wij maken 
een plan van aanpak voor het 
herijken van 
woningbouwplannen en dan 
nemen we het punt 

afgehandeld  Emmeke 
Gosselink  



 

doorstroming daarin mee. Een 
planning zal onderdeel zijn van 
dit plan van aanpak.  
   
Juni 2023: De huidige criteria 
(doelgroepen/prijscategorieën) 
voor de beoordeling van 
woningbouwplannen leiden ook 
al tot doorstroming. De 
vastgestelde regionale 
woonagenda/woondeal 
versterken dit verder vanwege 
de 2/3 betaalbaarheidseis van 
woningbouwplannen. Wij maken 
een plan van aanpak voor het 
herijken van 
woningbouwplannen en dan 
nemen we het punt 
doorstroming daarin mee. Een 
planning zal onderdeel zijn van 
dit plan van aanpak. Er wordt 
momenteel gewerkt aan de 
herijking van de criteria, we 
verwachten de resultaten 
hiervan eind 3e kwartaal/4e 
kwartaal op te kunnen leveren. 
Over de stand van zaken volgt 
in de zomer een actieve 
informatie voorziening naar de 
raad.  
   

November 2023:  
Doorstroming is een gevolg van 
alle plannen voor woningen die nu 
in ontwikkeling zijn en 
gerealiseerd worden.   
Bijvoorbeeld: plan Het Loo in 
Zelhem waar zowel geclusterd 
wonen als een groot aantal 0-
trede woningen worden 
toegevoegd in de koop en huur.  
Doorstroming wordt opgenomen 
in het Omgevingsprogramma 



 

Wonen en wel in de 
programmalijnen realisatie van 
wonen en wonen en zorg.   
In de reguliere P&C cyclus zullen 
we hierover rapporteren op 
doelgroepniveau.    
Het Omgevingsprogramma 
Wonen is eind Q4 in concept 
gereed en gaat in Q1 2024 voor 
zienswijzen en besluitvorming.  
   
Maart 2024:  
Op dit moment wordt met 
voorrang de kaders voor het 
wonen in het buitengebied herijkt. 
Vervolgens wordt de woonvisie 
herijkt.   
Het onderdeel doorstroming is 
onderdeel van de doelen in de 
woonvisie en wordt vervolgens 
verwerkt in het 
omgevingsprogramma Wonen. 
Besluitvorming daaromtrent 
verwachten we in Q4 2024.  
  
Juli 2024:  
De herijking van de woonvisie is 
nu opgestart, plan van aanpak en 
planning klaar, realisatie Q4 2024. 
Hierin nemen we het onderdeel 
doorstroming op.   
 
2025: 
In onze woonvisie, door u 
vastgesteld in uw vergadering van 
december 2024, hebben wij 
aangegeven dat wij de 
verhuistrein op gang willen 
brengen, onder andere door een 
aantrekkelijk aanbod voor starters 
en senioren te realiseren. Wij 
hebben in de visie aangegeven 
dat wij maatregelen nemen om de 



 

doorstroming te bevorderen, 
gebaseerd op de uitkomsten van 
recente onderzoeken. Met onder 
andere de kernenaanpak voeren 
we deze visie uit, door per kern te 
onderzoeken wat er nodig is voor 
een evenwichtig woningaanbod. 
Daarnaast ontwikkelen wij, 
vooruitlopend op de invoering van 
de Wet regie 
volkshuisvesting, ons herijkte 
woonbeleid uit tot een 
volkshuisvestelijk programma. Dit 
wordt het kerninstrument van de 
gemeente. Het programma is een 
doorvertaling van onze woonvisie 
en beschrijft onze aanpak met 
betrekking tot de aantallen 
woningen en de locaties waar zij 
moeten landen, de toevoeging 
van voldoende betaalbare 
woningen en de evenredige 
verdelingen van deze woningen. 
Ook blijven we prestatieafspraken 
maken met corporaties over de 
toevoeging van voldoende sociale 
huur. De komende periode zetten 
wij extra in op monitoring, zodat 
we goed kunnen bijhouden of we 
met de genomen maatregelen de 
doorstroming voldoende 
bevorderen. 
Wij zetten met deze instrumenten 
en maatregelen belangrijke 
stappen om de verhuistrein op 
gang te brengen en de 

doorstroming te bevorderen.  
2 Uitgangspunten 

Duurzaamheid- 
Sociaal Buurtfonds 
Duurzaamheid  

29 juni 
2023  

ChristenUnie-
SGP, D66  

Verzoekt het college:  
   
1.Bij de uitwerking van de 
uitgangspunten herijkte 
Routekaart Energieneutraal 
Bronckhorst 2030 de 

November 2023:  
De herijkte routekaart komt in 
januari/februari 2024 in de raad 
voor behandeling. Aanvullend 
komen er in het eerste kwartaal 
2024 uitvoeringsplannen voor de 

afgehandeld  Wilko 
Pelgrom  



 

mogelijkheden voor een Sociaal 
Buurtfonds Duurzaamheid te 
onderzoeken en  
mee te nemen in de 
planvorming en regelgeving.  
   
2.Bij dit onderzoek ook 
uitgebreid aandacht te besteden 
aan de communicatie richting 
onze inwoners.  

sporen in de Herijkte Routekaart. 
Daarin wordt zo veel mogelijk 
invullingen gegeven aan de 
motie.  
   
Maart 2024:  
Afhandeling in Q4 2024, samen 
met raadsbesluit rondom lokaal 
eigendom en participatie bij de 
energietransitie  
  
Juli 2024:  
Idem maart  
 
December 2024 
Addendum over participatie en 
lokaal eigendom bij 
grootschalige opwek is 
aangenomen, met daarom 
uitgangspunten sociaal 
buurtfonds. 

3 Toegankelijkheid van 
de Raad  

9 
november 
2023  

GBB, D66, 
CDA, PvdA  

Roept het college op:  
   
1. Om uiterlijk bij de eerste 
tussenrapportage in 2024 de 
resultaten van het onderzoek 
bekend te maken.  
2. Om uiterlijk bij de eerste 
tussenrapportage in 2024 met 
een plan van aanpak te komen 
voor de inrichting en de 
techniek inclusief benodigde 
middelen.  
3. Om ervoor zorg te dragen dat 
er na voornoemd onafhankelijk 
onderzoek ook daadwerkelijk 
geïnvesteerd wordt in de 
kwaliteit van de techniek en de 
inrichting van  
de raadzaal en de zalen van de 
politieke tafels, zodat deze 
toegankelijk en 
toekomstbestendig zijn.  

November 2023:  
De onderzoeken ‘akoestische en 
fysieke toegankelijkheid 
raadzaal’ en ‘akoestisch 
onderzoek zalen voor politieke 
avonden’ zijn uitgezet.  
Er is een overleg gepland met 
intern betrokkenen voor het 
bespreken van deze motie en 
vervolgstappen.  
   
Maart 2024:  
Periodiek is er overleg tussen de 
intern betrokkenen om de 
voortgang te monitoren.  
   
Het akoestisch onderzoek van 
de zalen voor de politieke 
avonden is afgerond. Ook zijn er 
inmiddels wat audio-
aanpassingen in de zalen 
uitgevoerd om de 

Afgehandeld   Hans Puijk  



 

4. De auditieve en visuele 
aanpassingen hiertoe voor 
eind 2024 te realiseren, hierbij 
ook rekening houdend met de 
livestream.  

verstaanbaarheid in de 
betreffende zalen en op de 
stream te verbeteren. 
Momenteel analyseren wij de 
aanbevelingen ten aanzien van 
de akoestiek.  
   
Het onderzoek van de raadzaal 
is uitgevoerd en wij wachten 
momenteel op de resultaten 
hiervan.  
   
Ondertussen bereiden wij een 
collegevoorstel (inclusief actieve 
informatievoorziening tbv de 
raad) voor ter beantwoording / 
behandeling van deze motie.      
  
Juli 2024:  
Van het onderzoek van de 
raadzaal hebben wij een 
toelichting van de adviseur 
gehad op de resultaten en 
aanbevelingen van het 
onderzoek. Vervolgens hebben 
we de concrete voorstellen ter 
verbetering besproken met de 
intern betrokkenen.   
  
Het collegevoorstel ter 
beantwoording / behandeling 
van deze motie wordt afgerond. 
In dit voorstel nemen we zowel 
de raadzaal als de zalen van de 
politieke tafels mee.    

  
Maart 2025 
De motie is afgehandeld tijdens 
de raadsvergadering van 6 maart. 
De getrapte uitvoering is in gang 
gezet.  



 

4  Welstandsvrij bouwen 
in 2024  

9 
november 
2023  

GBB  Verzoekt het college:  
1. Om als pilot, geen adviezen 
meer aan te vragen bij de 
welstandscommissie voor een 
aan te wijzen project.  
2. Om signalen van vertraging 
door de welstandscommissie te 
onderzoeken. Het gaat hierbij 
om situaties waarbij wordt 
voldaan aan de eisen van het 
bouwbesluit, maar slechts een 
negatief advies van de 
welstandscommissie zorgt voor 
vertraging. In dit onderzoek 
dient ook opgenomen te worden 
welke onderdelen van de 
welstandsnota deze vertraging 
veroorzaken.  
3. Om uiterlijk bij de tweede 
tussenrapportage 2024 met een 
voorstel te komen om de 
welstandsnota aan te passen 
om meer ruimte te creëren voor 
creativiteit van de inwoners. En 
daarom minder 
welstandsadviezen aan te 
vragen waar dat niet nodig is.  

November 2023:  
Voorbereidingen worden 
getroffen om een woonproject 
als pilot aan te wijzen als 
welstandsvrij bouwen. 
Besluitvorming hierover volgt.  
   
Eind december is er bestuurlijk 
een kennismakingsoverleg met 
een vertegenwoordiging van het 
Gelders Genootschap, onder 
meer om de rol van het Gelders 
Genootschap omtrent de 
welstandsadvisering als ook hun 
visie over welstandsvrij bouwen.  
   
Vanaf januari 2024 wordt het 
traject voor een adviesuitvraag 
bij de welstandscommissie 
veranderd, waarbij iedere 
adviesuitvraag een eigen op 
zichzelf staande zaak wordt. 
Daarmee is straks het aantal 
adviesverzoeken te filteren, 
waarbij er beter beeld is in de 
aantallen en of welstand dan 
een vertragende rol speelt.   

   
Maart 2024:  
Er ligt een pilot voor 
welstandsvrij bouwen voor de 
uitbreidingslocatie 't Loo te 
Zelhem, welke op dit moment 
wordt uitgewerkt als onderdeel 
bij vaststelling van het 
bestemmingsplan dit najaar.   
   
Nieuwe traject voor 
adviesuitvraag is in gang gezet, 
echter het filteren vraagt nog 
enkele aanpassingen en met het 
korte tijdsbestek van de gang 
van zaken zijn er ook nog geen 

afgehandeld  Emmeke 
Gosselink  



 

noemenswaardige resultaten. 
Voor zover bekend zijn er de 
afgelopen tijd geen vertragingen 
ontstaan door advisering van de 
commissie ruimtelijke kwaliteit 
(voorheen welstand).  
   
Met het oog op de pilot bij ‘t Loo 
en de ervaring die daarmee 
opgedaan kan worden, is de 
gestelde deadline om bij de 
tweede tussenrapportage van 
2024 met een voorstel te komen 
niet logisch. Geadviseerd wordt 
om met een voorstel te komen 
zodra er concrete bevindingen 
zijn op basis van de pilot.  
  
Juli 2024  
Idem maart  
 
2025: 
Welstandsvrij bouwen is 
opgenomen in het reeds 
vastgestelde bestemmingsplan 
Zelhem het Loo. Dit betekent dat 
de evaluatie pas kan 
plaatsvinden na realisatie. Na de 
evaluatie zal bekeken worden of 
er een aanpassing van de 
welstandsnota nodig is. 
 
De welstandscommissie 
vergadert 1 keer per 2 weken. 
De maximale termijn voor de 
commissie bedraagt 4 weken, 
vanaf het moment dat het 
verzoek wordt aangedragen. De 
gemiddelde termijn wordt nu 
geschat op 2 weken. De 
maximumtermijn van 4 weken 
wordt niet overschreden.  



 

5.  Capaciteit/Financiële 
ontwikkelingen in-
externe 
organisatie    

4 juli 2024 VVD/D66  Roept het college op:  
1. Ten behoeve van de 
begroting 2025 in Q3/Q4 
2024 de raad inzicht op 
hoofdlijnen te geven 
betreffende de ontwikkeling 
van de in- en externe 
(organisatorische) 
capaciteit.  
2. Daarin meegenomen de 
benodigde capaciteit, 
efficiency/effectiviteit en de 
investeringen voor de 
komende jaren om de 
plannen zoals opgenomen in 
de Perspectiefnota 
slagvaardig te kunnen 
uitvoeren.  
3. Dit inzicht als basis te 
laten dienen om als Raad, 
met relevante informatie, 
definitieve besluiten te 
kunnen nemen.  
4. Gegeven het belang en de 
impact van een en ander dit 
tijdens een (besloten) 
bijeenkomst met (een 
vertegenwoordiging van) de 
raad te bespreken, voor de 
opstelling van de definitieve 
Begroting 2025.  

November 2024: 
 
In aanloop naar de 
behandeling van de 
begroting 2025 is de raad in 
oktober ’24 geïnformeerd 
over het programma 
‘Vasthouden en Versterken’ 
en de context die hier aan 
gekoppeld is qua 
ontwikkelingen in de 
organisatie. Daarmee is er 
invulling gegeven aan de 
motie binnen de 
mogelijkheden in de huidige 
situatie. De afspraak is dat 
de raad met enige regelmaat 
bijgepraat wordt over het 
programma. De 
eerstvolgende keer is in het 
voorjaar van 2025. 

 

Afgehandeld  Hans Puijk  

6  Geen leges voor 
Kleine evenementen   

4 juli 2024   PvdA, 
GroenLinks, 
D66  

Om eind 2024 door middel van 
een raadsvoorstel een regeling 
te presenteren waarin kleinere 
evenementen geen leges 
betalen voor hun vergunning en 
(niet)commerciële evenementen 
naar rato van grootte en hoogte 
van kosten voor de gemeente, 

Maart 2025 
Deze motie kan worden 
afgehandeld, omdat we het 
voorstel om leges te heffen voor 
evenementen hebben aangepast. 
Voor kleine evenementen is 
slechts een meldingsplicht. 
Grotere evenementen worden 
naar rato van grootte belast. 

Afgehandeld  
  

Antoon 
Peppelman   



 

leges betalen voor hun 
evenementenvergunning.  

  

 
8 

Sturen op bestuurlijke 
boetes 

7 november 
2024  

GBB  Spreekt uit dat: 
Het college niet moet sturen op 
het innen van Boetes en 
daarom dan ook dit begrootte 
bedrag op €0,- dient te staan 
voor de jaren na 2025 

November 2024: 
Motie is afgehandeld.  

Afgehandeld   Antoon 
Peppelman  

9 Parkeren stadje 
Bronckhorst  

7 november 
2024 

VVD, CDA, 
GroenLinks  

Roept het college op: 
In 2025 geen prioriteit te geven 
aan het voorstel om betaald 
parkeren in het stadje 
Bronkhorst te onderzoeken en 
niet uit te voeren. 

Maart 2025  
Deze motie kan worden 
afgehandeld, er wordt geen 
prioriteit gegeven aan het 
voorstel om betaald parkeren in 
het stadje Bronkhorst te 
onderzoeken en niet uit te 
voeren. 

Afgehandeld Antoon 
Peppelman  
 

 
10  

Extra budgetruimte: 
Gebiedsvisie Sport en 
Leefbaarheid voor een 
Vitaal Bronckhorst  

7 november 
2024 

CDA, VVD, 
GroenLinks, 
GBB  

Draagt het college op: 
1. 
Een raadsvoorstel voor te 
bereiden ten aanzien van de vijf 
gebiedsplannen die voortkomen 
uit de Uitgangspuntennotitie 
gebiedsvisie Sport en 
Leefbaarheid voor een vitaal 
Bronckhorst waarbij het budget 
niet op voorhand wordt 
gelimiteerd op het van bedrag € 
1.675.000 voor plannen die 
voldoen aan de kaders. 
2. 
Een aanvullend budget te 
dekken uit het eenmalige 
begrotingsoverschot van 2025 
met een maximum van € 
825.000 (totaal budget € 
2.500.000). 

November 2024. 
Het raadsvoorstel Leefbaar en 
Sportief Bronckhorst is 
geagendeerd voor de 
raadsvergadering van 18 
december (motie is in dit stuk 
verwerkt). Hierin worden de 
gebiedsplannen en de 
besluitrijpe aanvragen 
behandeld. Hierin wordt ook 
vermeld dat de nog niet 
besluitrijpe aanvragen op een 
ander moment naar de raad 
gebracht worden, met mogelijk 
een aanvullende budgetvraag. 

Afgehandeld  Hans Puijk   

11.  Vernieuwing brug(gen) 
in relatie tot rondje ‘Het 
Knopenlaantje’ in 
Vorden 

16 januari 
2025  

CDA, D66 Dringt er bij het college op aan:  
 
1. Zich te herbezinnen op het 

besluit en met een voorstel 
naar de Raad te komen 
waarin het mogelijk is om 
binnen het vrijgemaakte 

Maart 2025 
In febr is er een constructief 
gesprek gevoerd met 
ondernemers, VVV Vorden, 
Dorpsraad Vorden en 
omwonenden. Daarbij is uitleg 
gegeven over het gevolgde 

Niet afgehandeld  Antoon 
Peppelman  



 

budget van €100.000 wèl 
twee stevige wandel- en 
fietsbruggen te realiseren. 

2. Hierbij actief samen te 
werken met lokale 
organisaties als Vorden 
Belang, de VVV en andere 
betrokkenen om hen te 
betrekken bij het proces en 
hun inbreng serieus te 
nemen.  

3. Transparant te zijn over de 
technische en financiële 
onderbouwing van het 
voorstel, inclusief een 
analyse van alternatieve 
oplossingen en 
financieringsmogelijkheden.  

proces, status en mogelijkheden. 
De afvaardiging uit Vorden 
inventariseert wat de 
mogelijkheden zijn voor het 
behoud van de brug bij het 
Knopenlaantje en houdt de 
gemeente op de hoogte. Zodra 
de afgevaardigden met een 
reactie zijn gekomen, kunnen wij 
als gemeente verder met dit 
proces. 
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